
Protokół Nr 43 
z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie odbytego 
w dniu 25 i 28 sierpnia 2009 roku 

 
Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji Józef Migdałek. 
 
Porządek posiedzenia Komisji: 

1. Przygotowanie szkól i przedszkola do pracy w roku szkolnym 2009/2010, stan 
obiektów sportowych (posiedzenie wyjazdowe do placówek).  

2. Sprawy rożne.  
Porządek posiedzenia został zaakceptowany przez członków komisji. 
 
 Ad. 1.  Przygotowanie szkól i przedszkola do pracy w roku szkolnym 2009/2010, 
stan obiektów sportowych (posiedzenie wyjazdowe do placówek).  
 
 W celu realizacji punktu posiedzenia Komisja wizytowała placówki oświatowe - 
szkoły na terenie gminy Stryków. 
 
Zespół Szkół Nr 1 w Strykowie przy ul. Targowej  
Informacji udzieliła Pani Anna Tomczak Dyrektor ZS Nr 1: 
Sytuacja kadrowa  
Zapewniona jest pełna obsada kadrowa w pełni wykwalifikowana ( najniższe kwalifikacje – 
licencjat), zatrudnionych będzie 8 nowych nauczycieli. W roku szkolnym troje nauczycieli 
będzie korzystać z urlopu na podratowanie zdrowia. W Zespole zatrudnionych jest 44 
nauczycieli, z czego 17 nauczycieli dyplomowanych. Oddział przedszkolny liczył będzie 21 
dzieci. Przyjęcie większej liczby dzieci ograniczają warunki lokalowe. Realizowana będzie w 
ciągu roku szkolnego opieka świetlicowa. 
Remonty 
Przeprowadzone zostały następujące remonty: 

• w całym budynku szkoły wymieniana jest instalacja elektryczna. Pozostają tylko te 
oprawy, które spełniają wymogi określone w przepisach. 

Pani Dyrektor mówiła o wolno posuwających się pracach przy wymianie instalacji 
elektrycznej, firma wybrana w wyniku przetargu posiada mało pracowników. Zakończenie tej 
inwestycji planowane jest na 27 sierpnia b.r. i stworzy trudności z posprzątaniem szkoły i 
przygotowaniem jej do rozpoczęcia roku szkolnego. 

• remont kuchni m.in. położenie glazury na ścianach i podłogach ( wykonanie zalecenia 
Sanepidu) i wymiana sprzętu m.in. kuchnia węglowa zastąpiona zostanie taboretami 
elektrycznymi; 

• pomalowany został korytarz na II piętrze, sala dla klasy I, gabinet pedagoga, sala 
biologiczna; 

Przewodniczący Komisji pytał, czy jest prowadzony nadzór inwestorski nad wymianą 
instalacji elektrycznej, czy opóźnienia są odnotowane w dzienniku budowy? 
Pani Dyrektor odpowiedziała, że jest nadzór inwestorski, a ze strony zawartej umowy nie ma 
opóźnienia. 
Radny Śliwkiewicz wnioskował, aby w przyszłości umowy na remonty w szkołach zawierane 
były najpóźniej do 20 sierpnia każdego roku co pozwoli na właściwe przygotowanie szkół do 
rozpoczęcia roku szkolnego. 
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Szkoła Podstawowa Nr 1 w Strykowie  
Informacji udzieliła Pani Sylwia Miedziak-Walawender Dyrektor Szkoły  
Sytuacja kadrowa  
Zabezpieczona jest pełna obsada kadrowa. 
Nad bezpieczeństwem dzieci m.in. na przerwach lekcyjnych czuwa dobrze przygotowana 
kadra nauczycielska, zapewniona jest opieka świetlicowa. 
Remonty 

• wyremontowany został gabinet logopedyczny, na ukończeniu jest remont stołówki 
szkolnej, wymienione zostały niektóre drzwi 

W trakcie wakacji zdarzyła się w szkole awaria wodociągowa, na skutek, której doszło do 
podtopienia łazienki, a po ulewnych opadach deszczu podtopieniu uległa świetlica szkolna. 
 Pani Dyrektor mówiła o ogromnej potrzebie budowy sali gimnastycznej przy szkole, 
która zapewniłaby rozwój dzieci i prawidłowe zorganizowanie zajęć lekcji wychowania 
fizycznego. 
 
Szkoła Podstawowa w Niesułkowie 
 
Informacji udzieliła Pani Jadwiga Kapusta Dyrektor Szkoły  
Sytuacja kadrowa  
Zabezpieczona jest pełna obsada kadrowa do nauczania oraz opieka świetlicowa. Dowozem 
objętych jest 44 uczniów. 
Remonty 

• został wykonany nowoczesny gabinet logopedyczny oraz do zajęć świetlicowych 
• przeprowadzona została modernizacja szatni 
• zakupione zostały rolety okienne, pomalowane sale lekcyjne 
• pomalowana istniejąca sala gimnastyczna i cyklinowany parkiet 

W przyszłości malowania wymagają jeszcze dwie sale lekcyjne, cyklinowania wymagają 
podłogi i należy wymienić spłuczkę w toalecie męskiej. 
 Na miejscu Komisja zapoznała się z projektem budowy sali gimnastycznej i 
pozytywnie zaopiniowała przyjęcie takiego zadania inwestycyjnego w najbliższym czasie. 
 Pani Dyrektor zwróciła się z prośbą, aby przy budowie sali gimnastycznej przy szkole 
w Niesułkowie rozpatrzyć możliwość przeprowadzenie termomodernizacji szkoły i wykonać 
jej elewację zewnętrzną. 
 
Zespół Szkół Nr 2 w Bratoszewicach 
 Informacji udzieliła Pani Ewa Piórkowska Dyrektor ZS Nr 2: 
Sytuacja kadrowa  
Zabezpieczona jest pełna obsada kadrowa, ułożony został już plan zajęć dla szkoły 
podstawowej i dla gimnazjum 
Remonty wykonane: 

• przeniesiona została wiata na rowery dla uczniów, co wpłynie na poprawę 
bezpieczeństwa uczniów na terenie szkolnym. Do tej pory uczniowie korzystali z 
wjazdu na teren szkoły, którym odbywały się również dostawy m.in. żywności do 
stołówki szkolnej. Miejsce pod wiatą wymaga utwardzenia np. kostką. 

• podłoga w magazynie warzyw została wyłożona płytkami podłogowymi zgodnie z 
zaleceniem Sanepidu; 

• pomalowano pokój nauczycielski, zostały założone poręcze na schodach 
prowadzących do piwnicy, w klasach tam gdzie występowała taka potrzeba zrobione 
zostały zaprawki malarskie wykonane przez pracowników Jednostki Robót 
Publicznych w Strykowie  
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Potrzeby remontowe do wykonania w najbliższym czasie, jakie wskazała Pani Dyrektor: 
• oddzielenie wejścia gospodarczego od wejścia dla uczniów na teren szkoły; 
• malowanie ogrodzenia terenu szkolnego; 
• wymiana drzwi wewnętrznych do sal (wysoki koszt drzwi- istniejące drzwi są 

niewymiarowe); 
• smołowanie drugiej części dachu na budynku szkoły; 
• położenie poliuretanu na boisku do siatkówki ( położony asfalt jest bardzo urazowy 

dla grających); 
• nasadzenie krzewów wokół szkoły, zakup ławek na boisko; 
• zakup mebli do klasy ,,chemicznej”; 
• remont sali gimnastycznej (ocieplenie, wymiana okien, malowanie wewnątrz i 

elewacja zewnętrzna); 
• w latach następnych wymiana instalacji elektrycznej i kanalizacyjnej (z rur żeliwnych 

na PCV); 
 

Szkoła Podstawowa w Koźlu 
 
Informacji udzielił Pan Jerzy Makowski Dyrektor Szkoły  
Sytuacja kadrowa  
Zabezpieczona jest pełna obsada kadrowa do nauczania oraz opieka świetlicowa w ilości 14-
16 godzin tygodniowo. Szkoła przystąpiła do programu ,,Leader School” i po przejściu 
przeszkolenia odpowiedzialnego za wprowadzenie programu nauczyciela tj.  Pani 
Wiśniewskiej przystąpi do realizacji programu. 
Remonty  
Zaplanowane na czas wakacji remonty zostały wykonane, zabrakło środków na zakup kostki i 
wykonanie ciągów komunikacyjnych. 
 Szkoła nie posiada odpowiedniej sali gimnastycznej. 
 Pan Dyrektor poinformował, że w miesiącu wrześniu bieżącego roku odbędzie się 
zebranie z rodzicami, na którym przedstawi propozycję dobrowolnego opodatkowania się 
rodziców na rzecz budowy sali gimnastycznej tak jak miało to miejsce w Niesułkowie. 
Dyrektor mówił o braku współdziałania ze strony sołtysa w Koźlu m.in. za przykład dał 
zasypanie zbiornika p. poż. za strażnicą i budowy boiska bez konsultacji z mieszkańcami tego 
środowiska. 
W najbliższym roku Pan Dyrektor planuje przeprowadzenie termomodernizacji budynku 
szkoły tj. wymianę grzejników oraz ocieplenie budynku szkoły. 
Komisja wyraziła opinię, że należy najpierw wymienić grzejniki w budynku. 
 W związku z przeprowadzoną w ostatnim czasie kontrolą Sanepidu oraz wykazanymi  
zaleceniami w protokole pokontrolnym ,  Komisja odwiedziła punkt lekarski w Koźlu celem 
zapoznania się z jego stanem technicznym. 
Komisja stwierdziła , że pomieszczenia wewnątrz wymagają przeprowadzenia remontu w 
celu dalszego funkcjonowania tego punktu. 
Szkoła Podstawowa w Dobrej 
Informacji udzieliła Pani Małgorzata Wielgus Dyrektor Szkoły. 
 
Sytuacja kadrowa  

Zabezpieczona jest pełna obsada kadrowa do nauczania tj. 16 etatów oraz opieka 
świetlicowa prowadzona przez dwoje nauczycieli. Etatów niepedagogicznych – 7. 
Zapewnione są dowozy dla 74 uczniów (na 135 uczniów uczących się w szkole), do 
rozwiązania pozostaje problem z dowozem 3 dzieci z Zelgoszczy na godz. 7.30. 
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Remonty  
• budynek szkoły został wyposażony w nową instalację odgromową  
• w pracowni komputerowej zainstalowana została rozdzielnia elektryczna 
• wykonano remont sanitariatów i przeprowadzono remont korytarza górnego gdzie 

zostanie urządzony kącik zabaw dla najmłodszych dzieci; 
• pomalowana została sala gimnastyczna; 
• dokonano nowych nasadzeń krzewów przy parkingu 
Pani Dyrektor poinformowała , że szkoła korzysta z programów pomocowych m.in. 
wystąpiła z wnioskiem do programu ,,Radosna szkoła ”. 
Komisja obejrzała wykonany wcześniej parking przy szkole urządzony z wjazdu od ul. 
Wodnej, który poprawił bezpieczeństwo dzieci tej szkoły. 
 
 Na wniosek członków Komisji zakończenie posiedzenia Komisji podsumowanie 
wyjazdu do szkół zostało przełożone na dzień 28 sierpnia b.r. o godz. 9.00. 
 
 Na posiedzeniu w dniu 28 sierpnia 2009 r. Komisja dokonała podsumowania części 
wyjazdowej z dnia 25 sierpnia 2009 r. i stwierdziła , że : 

• ogólnie szkoły są dobrze przygotowane do rozpoczęcia roku szkolnego, w ciągu 
ostatnich trzech lat widać dużą poprawę stanu szkół , przy współdziałaniu 
burmistrza , rady oraz dyrektorów tych placówek  – zastrzeżenia budzi długo 
przeprowadzany remont ( m.in. wymiana instalacji elektrycznej ) w zespole szkó ł 
Nr 1 w Strykowie ; 

• niezbędne są przy szkołach boiska i nowe sale gimnastyczne ; 
• instalowanie domofonów ( na wniosek Komisji Ładu…)w małych szkołach np. w 

Dobrej jest nie celowe ze względu na fakt, że szkoła posiada trzy wejścia i przy 
każdym powinien być założony domofon co stanowi trudności z położeniem 
instalacji i  nie małe koszty . 

Mając powyższy wniosek na uwadze Komisja Edukacji zaapelowała do 
przewodniczącego Rady Miejskiej , aby w przyszłości zbieżnych tematów posiedzeń 
komisji np. bezpieczeństwa w szkołach odbywały się posiedzenia łączonych komisji 
lub przy udziale przewodniczącego  Komisji Edukacji , bądź też  wyznaczonego 
przedstawiciela Komisji Edukacji . 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Miasta – Gminy Stryków podziękował za pozytywną 
opinię w sprawie przygotowania szkół do rozpoczęcia roku szkolnego. Podkreślił , że już w 
przyszłorocznym budżecie zaproponuje  budowę pierwszej sali gimnastycznej .Burmistrz 
wskazał ,że istnieje jeszcze potrzeba przeprowadzenia termomodernizacji ( ocieplenia z 
zewnątrz)  szkół .W ostatnich latach w kolejnych budżetach gminy zostały przeznaczone na 
remonty szkół znaczne  środki finansowe na remonty co sprawiło ,że oferta naszych szkół 
staje się coraz bardziej atrakcyjna dla zewnętrznych gmin. 
W następnej kadencji należy zastanowić się nad budową  gimnazjum wraz z salą 
gimnastyczną , a wolne powierzchnie w istniejących budynkach szkolnych przeznaczyć na 
organizację oddziałów przedszkolnych lub żłobka .  
Sprawa punktu lekarskiego w Koźlu: w najbliższym czasie SP ZOZ w Głownie zdecyduje  
jak będzie  świadczona   opieki zdrowotnej  w ramach ZOZ. W momencie sfinalizowania 
rozmów Gminy Miasta  Głowno z podmiotem przejmującym ,  należy przystąpić do rozmów 
z Gminą Miasta Głowno na temat formy świadczenia usług w ramach podstawowej opieki 
zdrowotnej na terenie naszej Gminy. 
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Punkt lekarski w Koźlu jest zlokalizowany w budynku będącym naszą własnością .Należy 
rozważyć przeprowadzenie  w nim remontu w takim stopniu aby mógł bez przeszkód 
funkcjonować dalej punkt lekarski dla okolicznych mieszkańców. 
Aktualnie w budynku przychodni w Bratoszewicach przeprowadzany jest remont w celu  
rozpoczęcia działania stomatologii. 
W niektórych przychodniach są zajmowane  mieszkania , które nie podlegają sprzedaży ze 
strony Gminy. Burmistrz zapewnił , że dotychczasowi lokatorzy w budynkach gdzie prowadzi 
działalność ZOZ  mogą czuć się bezpiecznie i nie zostaną pozbawieni mieszkań,  jednak w 
przyszłości gmina będzie chciała wyeliminować mieszkania w tego typu budynkach. Są 
prowadzone rozmowy z fińską firmą , która buduje mieszkania w technologii lekkiej. Zmiany 
w planie zagospodarowania wstrzymują rozpoczęcie budowy budynku mieszkalnego na 
terenie przy ul. Sowińskiego w Strykowie . 
W przypadku pozyskania budynku mieszkalnego lub wybudowania nowego przenoszeni będą 
do niego lokatorzy , którzy dotychczas nie sprawiają kłopotów np. zaległości z opłatą 
czynszu. 

  
Pani Anna Sasin Sekretarz Miasta - Gminy Stryków  przedstawiła i szczegółowo omówiła 
projekt uchwały   w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu nr WND-
POKL.09.01.02-10-215/09 pn. „MAM MOŻLIWOŚCI - projekt podnoszący 
kompetencje kluczowe wśród 231 uczniów klas IV-VI Szkół Podstawowych na terenie 
Gminy Stryków” oraz udzielenia pełnomocnictwa Prezesowi Stowarzyszenia Lokalna 
Grupa Działania POLCENTRUM.   
 W związku z rekomendacją do dofinansowania przez Zarząd Województwa 
Łódzkiego wniosku w ramach konkursu nr POKL/I/9.1.2/09 – Priorytetu IX „Rozwój 
wykształcenia i kompetencji w regionach”, Działania 9.1 „Wyrównywanie szans 
edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w systemie 
oświaty”, Poddziałania 9.1.2 „Wyrównywania szans edukacyjnych uczniów z grup o 
utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszanie różnic w jakości usług edukacyjnych” 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki współfinansowanych z Europejskiego Funduszu 
Społecznego  projektu nr WND-POKL.09.01.02-10-215/09 pn. „MAM MOŻLIWOŚCI - 
projekt podnoszący kompetencje kluczowe wśród 231 uczniów klas IV-VI Szkół 
Podstawowych na terenie Gminy Stryków”, zatwierdzenia  i przyjęcia  do realizacji przez 
radę wymaga projekt  nr WND-POKL.09.01.02-10-215/09 pn. „MAM MOŻLIWOŚCI - 
projekt podnoszący kompetencje kluczowe wśród 231 uczniów klas IV-VI Szkół 
Podstawowych na terenie Gminy Stryków”, złożony w ramach konkursu nr POKL/I/9.1.2/09. 
 Projekt uchwały zakłada udzielenie  pełnomocnictwa Prezesowi Stowarzyszenia 
Lokalna Grupa Działania POLCENTRUM do podpisania umowy o realizację projektu i 
zatwierdzania wszystkich dokumentów związanych z realizacją wyżej wymienionego 
projektu, a w szczególności w zakresie rozliczeń finansowych projektu oraz składania 
oświadczeń woli w zakresie wymienionego projektu.   
Do projektu przystąpiło sześć szkół z terenu naszej Gminy. 
Głosowanie nad projektem uchwały :4 głosy za bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się ( w trakcie głosowania nieobecny radny Kozłowski ). 
 
Na posiedzeniach Komisja przyjęła następujące wnioski : 

1. Komisja wnioskuje , aby w przyszłości umowy na przeprowadzanie remontów  w 
szkołach zawierane były z datą zakończenia remontu najpóźniej do 20 sierpnia 
każdego roku co pozwoli na właściwe przygotowanie szkół do rozpoczęcia roku 
szkolnego. 
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2. Komisja wnioskuje o rozpoczęcie przygotowań zmierzających do budowy w 
Strykowie  gimnazjum  wraz z salą gimnastyczną . 

 
3. Komisja wnioskuje , aby po  wybudowaniu  sali gimnastycznej Niesułkowie  

rozważyć możliwość ocieplenia szkoły i wykonania jej  elewacji zewnętrznej . 
 
4. Komisja wnioskuje o rozważenie przeprowadzenia w roku przyszłym remontu w 

punkcie lekarskim w Koźlu. 
 
5. Komisja wnioskuje o przekazanie protokołu z posiedzeń w dn. 25 i 28 sierpnia 

2009 r. Burmistrzowi Miasta – Gminy Stryków . 
 
Wszystkie wnioski zostały jednogłośnie przyjęte przez członków Komisji . 
Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z. Kubiak  

 
 

                                            
    Przewodniczący 

Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu,  
                                                     Turystyki i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie 

 
 

                                                Józef Migdałek  
 
 

 


